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Først skal vi rase igjennom de 
formelle og "kjedelige" tingene: 

Konstituering, årsberetning, 
årsoppgjør, budsjett, valg... 

Det tar ca 20 minutter!



Så forsyner vi oss med kaffe og 
vafler!



Før vi kan ha det gøy i 90 
minutter med å diskutere viktige 
ting som påvirker nærmiljøet vårt 

på Kolsås!



1905 - 1925: (dokumentene er sendt ut per mail og på kolsaasvel.no) 
1. Velkomst ved styrets leder 
2. Konstituering / Godkjennelse av innkalling og dagsorden 
3. Styrets årsberetning for 2017 
4. Årsoppgjøret for 2017 
5. Budsjett for 2018, herunder fastsettelse av medlemskontingent 
6. Valg av medlemmer/varamedlemmer til styret, samt revisor 
7. Forslag fra medlemmer 

Pause (5 minutter, vafler, kaffe, hilse på hverandre osv) 

1930 - 2100: (vi tar imot forslag til saker å diskutere på møtet)
X. Åpen diskusjon
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5. Budsjett for 2018, herunder fastsettelse av medlemskontingent 
6. Valg av medlemmer/varamedlemmer til styret, samt revisor 
7. Forslag fra medlemmer 
Pause 
X. Åpen diskusjon
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I år har styret bestått av (fra venstre):  
Olve, Trude, Yngve, John,  Terje, Christoffer 

... og sjefen sjøl ... Janne







Her er noen av sakene som 
styret jobbet med i året som var:



1. Trafikksikkerhet i nærområdet
Kolsås Vel er bekymret for trafikksikkerheten i 
Lommedalsveien. Vi mener at å sette ned fartsgrensen 
fra 70 til 60 km/t er et fornuftig tiltak. Vi har hatt møter 
med beboere i området, vært i kontakt med 
vegvesenet, fylke og kommunen. Vi har også skapt 
blest om saken, f.eks. gjennom oppslag i Budstikka. I 
denne saken kommer vi ikke til å gi opp så lett. Her 
skjer det ulykker hele tiden og det er åpenbart for oss 
som kjenner til området at trafikksikkerheten ikke er 
ivaretatt.


Budstikka laget en artikkel om saken i oktober "Klare 
for kamp mot Vegvesenet for bedre trafikksikkerhet 
(31.10.2017)" på initiativ fra Kolsås Vel.


Vi følger også opp trafikksikkerheten på og rundt 
Kolsås stasjon og vi stiller spørsmål ved bruken av 
"shared space" konseptet. Dette ble også fremført 
under formannskapets møte med vellene.

Foto: Budstikka / KIM VAN DER LINDEN



2. Skoler i nærområdet
Det diskuteres fortsatt om hva som skal skje med 
ungdomsskolene Hauger og Gjettum. Skal de pusses 
opp og fortsette som egne skoler eller skal de slås 
sammen til en stor skole. Kolsås Vel har deltatt i møte 
med Gjettum Vel hvor denne saken har blitt diskutert. Vi 
ønsker å få informasjon om hvor saken står og kanskje 
bidra med vår lokalkunnskap for å bidra til gode 
løsninger.


I den nye skolebehovsplan er det også et forslag om 
nedlegging av Hammerbakken skole. Vi følger opp 
denne saken.

Foto: Budstikka / KARL BRAANAAS



3. Friidrettsanlegg på Rud
Det er nå besluttet at det skal bygges et utendørs 
friidrettsanlegg på Rud. Her har vi deltatt på flere møter 
og forsøkt å innhente informasjon. Vellet ber om at 
innstillingen fra Bærum idrettsråd og de lokale 
sameiene ang. plassering av stadion tas behørig 
hensyn til.

Foto: fra Budstikka / ANDRÉ STRØMNES



4. Koordinering av aktivitet ved nedgravning av 
kabler

Det graves stadig vekk i vellets område og det synes 
fornuftig om etater/instanser koordinerer aktiviteter slik 
at f.eks. kabler fra andre kan legges ned når det likevel 
er omfattende graving i et område. Vi hadde dette som 
egen sak i år, men her har vi ikke kommet noe videre - 
det kan virke som om samhandling og koordinering 
mellom f.eks. selskaper som leverer strøm, 
kommunikasjon, vann og kloakk ikke er så lett å få til.

Foto: Hamar Arbeiderblad



5. Militærøvelse på Kolsås
I september ble det gjennomført en stor militærøvelse 
på Kolsås. Det var militære uniformer, bevæpnet 
personell, tunge kjøretøy, smell, røyk og motorstøy - 
også på nattestid. Beboere i området fikk bare 
sporadisk og tilfeldig informasjon om denne øvelsen. 
Vellet tok derfor kontakt med Forsvaret i forkant av 
øvelsen for å kritisere mangel på informasjon og med 
krav om å få bedre svar på hva som skal skje. Vi la 
deretter ut en artikkel på nettsiden vår og på Facebook 
med mer informasjon i håp om at beboere i området i 
hvert fall hadde tilgang til noe informasjon om det som 
skulle skje.

Foto: Jostein Hestdal / Forsvaret



6. Renovasjon og avfallhåndtering
Vi har i løpet av året fått nye renovasjonsordninger og 
avfallshåndtering i området. Muntlige tilbakemeldinger 
og en spørreundersøkelse på Facebook gir et bilde av 
at beboere stort sett er fornøyde med de nye 
løsningene.

Foto: fra Budstikka /  KNUT BJERKE



7. Vandalisme og hærverk
Det er heldigvis ikke ofte vi får inn meldinger om 
vandalisme og hærverk i området, men i september ble 
vi gjort oppmerksom på stygg merking av veien opp til 
Kolsåstoppen. Vi tok saken og dokumenterte skadene 
med en Youtube video, og bidro til flere oppslag i 
Budstikka og diskusjonsinnlegg i sosiale medier. 
Politianmeldelse av saken ble vurdert.

Foto: fra Kolsås Vel / Olve Maudal



8. Medlemmer og ny kontigentstruktur
Vi har jobbet aktivt med å få inn flere medlemmer i 
Kolsås Vel. Vi har hatt direkte møter med sameier/
boforeninger/interesselag. Vi har trykket opp brosjyrer 
som er hengt opp og delt ut. Vi har prøvd å være 
synlige i aviser og i sosiale medier.


Hovedtyngden av medlemsmassen kommer inn 
kollektivt gjennom de til sammen 13 bosameier/
huseierforeninger/interesselag/borettslag som er 
medlemmer i vellet. Vi har dessverre få individuelle 
medlemmer per i dag.


I forsøk på å få flere medlemmer ønsker vi å endre 
kontigentstrukturen slik at det blir billigere og enklere å 
bli medlem i vellet.

Foto:



9. Ny drikkevannskilde for Oslo - blir vi påvirket?

Det er planlagt et omfattende arbeid med å få laget en 
tunnel for drikkevann fra Holsfjorden til Oslo. Vi ser fra 
planene at vi i området kan bli indirekte berørt av dette 
arbeidet. Det er særlig tungtransport på 
Lommedalsveien vi per i dag ser kan bli en ekstra 
utfordring for trafikksikkerheten. Vi følger opp saken.

Foto: fra TU / Colourbox
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Da Kolsås Vel ble stiftet (2. mars 2015) arvet vi kontigentstrukturen fra Gjettum Vel:


  50 kroner for kollektive medlemmer

  150 kroner for individuelle medlemmer


Den har ikke blitt endret siden. Nå har vi fått erfaring med hvordan Kolsås Vel fungerer. Slik vi 
opererer har vi lave utgifter. Vi har også opplevd at enkelte huseierforeninger og boligsameier, 
særlig de litt større, mener at 50 kroner per boenhet kan bli litt mye og det har vi forståelse for.


Økonomien i Kolsås Vel er god. Vi arvet en del penger ved oppstart, og vi har blant annet fått 
innskudd fra foreninger som er oppløst. Vi har derimot behov for flere medlemmer for større 
gjennomslagskraft. Forslaget innebærer å senke medlemskontigenten betydelig:


  25 kroner for kollektive medlemmer, men maksimalt 1500 kroner

  50 kroner for individuelle medlemmer

  500 kroner for bedrifter/organisasjoner som ønsker å være sponsorer


Med dette håper vi å få inn flere aktive medlemmer i Kolsås Vel.
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Leder: 

Janne Bondi Johannessen – På valg 2 år (Gjenvalg)


Styremedlemmer: 

Olve Maudal – Ikke på valg (1 år igjen) 

Yngve Johan Arnesen – På valg 2 år (Gjenvalg) 

Terje Hansen – Ikke på valg (1 år igjen) 

Christoffer Lange – Ikke på valg (1 år igjen) 

John Lyder - På valg 2 år (Gjenvalg)


Varamedlem: 

Magnar Danielsen - På valg 2 år (Nytt medlem)

Merete Grung - På valg 2 år (Nytt medlem)

Øyvind Fagerbakke - På valg 2 år (Nytt medlem)


Valgkomite: 

Trude S. Larsen – På valg 1 år 
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Merete Grung - På valg 2 år (Nytt medlem)

Øyvind Fagerbakke - På valg 2 år (Nytt medlem)


Valgkomite: 

Trude S. Larsen – På valg 1 år 
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Har du noen saker du brenner 
for eller har lyst til å diskutere?



• Lommedalsveien (11) 
• Hammerbakken (9) 
• Hauger / Gjettum (9) 
• Trafikksikkerhet (7) 
• Ny drikkevannskilde for Oslo - blir vi påvirket? (5) 
• Friidrettsanlegg på Rud (4) 
• Fellesarealet (styresak) 
• Innfartsparkeringer (3) 
• Rekruttering / Sponsorer (3) 
• Søknaden fra forsvaret (styresak) 
• ???

Forslag til diskusjon:



• Lommedalsveien (11)
• Hammerbakken (9)
• Hauger / Gjettum (9)
• Trafikksikkerhet (7)
• Ny drikkevannskilde for Oslo - blir vi påvirket? (5)
• Friidrettsanlegg på Rud (4) 
• Fellesarealet (styresak) 
• Innfartsparkeringer (3) 
• Rekruttering / Sponsorer (3) 
• Søknaden fra forsvaret (styresak) 
• ???

Disse sakene rakk vi å diskutere/belyse:



!


